
Herslev Vandværk AMBA

Referat af bestyrelsesmøde 20.09.2023 – hos Tore.

Deltagere: Tore, Morten, Christian, Marianne, Kirsten og Jacob. Afbud fra Julie.

Dagsorden:

1) Status på værket

 Oppumpning er justeret og ser nu ud til at køre korrekt iflg. monitorering af 
strømforbruget.

 Kompressoren er repareret.
 Udpumpning stadig for uregelmæssig især om natten under lille forbrug. Vi 

afventer lejlighed til at kunne tilkalde Xylem, således at de kan se problemet.

2) Økonomi 

 Arbejdet på Toftevej er færdigt. Efter lidt forhandling med Gottlieb blev den 
samlede udgift – incl. en tankvogn til skyllevand – på kr. 305.000 mod et tilbud 
på 296.000. Alt i alt har det været et godt samarbejde med Gottlieb.

3) Hjemmeside – udarbejdelse af ny. 

Vi beslutter at indhente tilbud på opbygning af en ny hjemmeside. 

4) Samarbejdet med bryggeriet/Kattingevej 8

Samarbejdet med bryggeriet blev vendt. Der er flere  scenarier, der skal undersøges.

6) Eventuelt

På sigt skal vi finde en ny kasserer!

Ref. Jacob


